



ARCHITECTS' COUNCIL OF EUROPE
CONSEIL DES ARCHITECTES D'EUROPE

To all ACE Member Organisations
A toutes les Organisations Membres du
CAE

Brussels, 10 October 2013.

Ref: 242/13/CA

Subject: Election of ACE President and Executive Board
Objet: Election du Président et du Bureau exécutif du CAE

La version française suit

Dear Members,

In accordance with the ACE Statutes and By-laws and with reference, in particular, to Article 4.8 of the By-Laws, I hereby transmit to the ACE Member Organisations the names of the candidates duly nominated within the statutory deadline of 13 September 2013 for election to the ACE Presidency and ACE Executive Board. The elections will be held during the General Assembly meeting scheduled to take place on 6 and 7 December 2013 in Biel (Switzerland)

You will find the list of candidates in the attached table.

The candidates' profiles and statements are available on the ACE Website, at the following address :
http://www.ace-cae.eu/public/contents/index/category_id/260/language/en
Please click on this item in order to access the relevant documents for downloading: nominations, CV, profile and Policy statement for each candidate.

The Secretariat is at your disposal for any clarifications in relation to the procedures for the elections.

Yours sincerely,

Chers Membres,

En accord avec les statuts et le Règlement d'Ordre Intérieur du CAE et plus particulièrement en référence à l'Article 4.8 du Règlement d'Ordre Intérieur, je communique par la présente aux Organisations Membres du CAE les candidatures pour l'élection à la Présidence et au Bureau exécutif du CAE reçues au Secrétariat avant l'échéance statutaire du 13 septembre 2013. Les élections se dérouleront durant la réunion de l'Assemblée générale prévue les 6 et 7 décembre 2013 à Bienne en Suisse.

Vous trouverez, ci-joint un tableau reprenant la liste des candidats.

SECRETARIAT GENERAL

Conseil des architectes d'Europe AISBL
Rue Paul Emile Janson, 29 B-1050 Bruxelles
Tel. : +32 (0) 2 543 11 40 Fax : +32 (0) 2 543 11 41
E-mail : info@ace-cae.org Website : www.ace-cae.org

La documentation concernant chaque candidat est disponible sur le site Internet du CAE, à l'adresse suivante : http://www.ace-cae.eu/public/contents/index/category_id/260/language/fr
En cliquant sur cette rubrique, vous aurez accès à tous les documents à télécharger : nomination, CV et programme politique.

Le secrétariat est à votre disposition pour toutes clarifications relatives aux procédures pour les élections.

Avec mes meilleures salutations.



Ian Pritchard
Secretary General/Secrétaire Général



ARCHITECTS' COUNCIL OF EUROPE
CONSEIL DES ARCHITECTES D'EUROPE

Date: 01/10/2013

Ref: 234/13/CA

Internal Affairs

Nominations for elections of President and Executive Board of the ACE

List of candidatures

Version

In accordance with the ACE By-Laws, the ACE Secretariat has received the following nominations before the deadline of Friday 13 September 2013.

Nominations for ACE Presidency

NAME	Country	Member organisations
Nicholas Galabov	Bulgaria	Union of Architects of Bulgaria (UAB) Chamber of Architects in Bulgaria (CAB)
Luciano Lazzari	Italy	Consiglio Nazionale degli Architetti Pianificatori, paesaggisti e Conservatori (CNAPPC)

Nominations for ACE Executive Board

NAME	Country	Member organisations
Dubravko Bacic	Croatia	Croatian Chamber of Architects (CCA)
Lionel Dunet	France	Conseil National de l'Ordre des Architectes (CNOA)
Nicholas Galabov	Bulgaria	Union of Architects of Bulgaria (UAB) Chamber of Architects in Bulgaria (CAB)
Wolfgang Haack	Germany	Bundesarchitektenkammer (BAK) Bund Deutscher Architekten (BDA) Vereinigung Freischaffender Architekten Deutschlands (VFA), Bund Deutscher Baumeister (BDB)
Selma Harrington	Ireland	Royal institute of the Architects of Ireland (RIAI)
Pierre-Henri Schmutz	Switzerland	Conférence Suisse des Architectes (CSA)
Serban Tiganas	Romania	Architect's Chamber of Romania (OAR)
Sarah Van Rompaey	Belgium	Conseil National de l'Ordre des Architectes